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Zápis zo zasadnutia akademickej obce Ekonomickej fakulty TUKE  
zo dňa 29. októbra 2021 

 
Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Správa o činnosti AS EkF TUKE za rok 2020 
3. Správa o činnosti EkF TUKE za rok 2020 
4. Diskusia 
5. Záver 

 
Zasadnutie akademickej obce prebehlo prostredníctvom on-line konferencie v 
systéme Cisco Webex Meetings (Webex Meetings číslo 137 849 2497). Zasadnutie 
technicky zabezpečoval a moderoval podpredseda AS EkF TUKE, senátor Glova, 
pričom systém Slido zabezpečovala senátorka Paľová. 
 

1. Otvorenie zasadnutia 
Zasadnutie začalo podľa programu zasadnutia dňa 29. októbra 2021 o 09:30 hod. 
Členov akademickej obce privítal podpredseda akademického senátu fakulty, senátor 
Glova, ktorý následne aj viedol celé zasadnutie. Účasť na zasadnutí bola cca 51 
prítomných členov. 
 

2. Správa o činnosti AS EkF TUKE za rok 2020 
Po privítaní a oboznámení členov akademickej obce s programom, dal moderátor 
priestor predsedníčke Akademického senátu EKF TUKE, doc. Bánociovej. Táto 
oboznámila prítomných členov s činnosťou Akademického senátu EkF TUKE v roku 
2020. Akademický senát zasadal v roku 2020 sedemkrát. Správa o činnosti AS EkF 
TUKE za rok 2021 je zverejnená ako samostatný dokument na web stránke AS EkF 
TUKE. 
 

3. Správa o činnosti EkF TUKE za rok 2020 
Po prednesení Správy o činnosti AS EkF TUKE v roku 2020, vystúpil zástupca 
vedenia EkF TUKE, pán dekan doc. Ing. Michal Šoltés, PhD., ktorý predniesol Správu 
o činnosti EkF TUKE za rok 2020.  
 

4. Diskusia 
Diskusiu viedol moderátor podujatia, senátor Glova. 
V rámci diskusie boli položené nasledujúce otázky: 

1. Otázka: Senátor Glova sa opýtal pána dekana, či na úrovni univerzity, resp. 
fakulty existuje stratégia v súvislosti s plánovaným každoročným znižovaním 
rozpočtu univerzít.  
Odpoveď: Pán dekan odpovedal, že univerzita požadovala racionalizáciu 
procesov a zníženie počtu učiteľov, našej fakulty sa však tento problém netýka, 
pretože už v súčasnosti spĺňame požadované kritériá. Naša fakulta nemá 
problém s rozpočtom vďaka úspešnosti pri podávaní projektov. 

2. Otázka: doc. Burger uviedol dva svoje postrehy. Prvý sa týkal počtu kandidátov 
na členov AS a rovnako aj účasti členov katedier na voľbách do AS. Druhú 
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postreh sa týkal rýchlosti evidencie publikačnej činnosti v knižnici, čo je podľa 
vyjadrenia knižnice spôsobené nedostatočným počtom zamestnancov. 
Odpoveď: Reagoval pán dekan, ktorý nízku účasť vo voľbách považuje za 
prejav demokracie. O problémoch spojených s registráciou publikačnej činnosti 
vie a vníma ich ako dôsledok modernizácie informačného systému v knižnici 
a je presvedčený, že v blízkej budúcnosti sa situácia výrazne zlepší. Na 
postrehy doc. Burgera reagovala aj predsedníčka AS, ktorá si tiež uvedomuje 
problémy spojené s nízkou účasťou kandidátov aj hlasujúcich vo voľbách do 
AS. Za príčinu považuje fakt, že študenti 1. ročníka Bc. štúdia sa medzi sebou 
nepoznajú z dôvodu online výučby a nevedia navrhnúť svojich zástupcov do 
AS EkF TUKE. Zástupcovia AS EkF TUKE, študentov 1. ročníka Bc. štúdia 
oboznámili s činnosťou AS EkF TUKE v 2. týždni zimného semestra a snažili 
sa študentom priblížiť význam AS pre fakultu a študentov.  

3. Otázka (Slido): Ako ďalej s Anglofónom? Uvažujeme s nejakou zmenou? 
Prechodom aj na prednášky v AJ?  
Odpoveď: Pán prodekan Buleca reagoval, že od svojho vzniku bol Anglofón 
ako doplnkový program a neuvažovalo sa o prednáškach v anglickom jazyku. 
Význam programu Anglofón vníma najmä v možnosti zahraničných pobytov 
študentov, ale aj zamestnancov. Tieto možnosti ešte rozširuje projekt Ulysseus. 

4. Otázka (Slido): Keďže je narastajúci trend prijímaných študentov do 1. ročníka, 
či je našou snahou získať väčší počet študentov vo všetkých ročníkoch alebo 
iba na prvom stupni?  
Odpoveď: Pán dekan odpovedal na otázku, že problematika závisí od novej 
akreditácie študijného programu. Poukazuje aj na to, že vyšší počet študentov 
v prvom ročníku sa nepremieta v počte študentov vo vyšších ročníkoch. 
Poukázal aj na to, že fakulta sa plánuje vrátiť k prijímaciemu konaniu, aby sa 
zabezpečila kvalita novoprijatých študentov. Súčasný stav podľa vyjadrenia 
pána dekana neumožňuje výrazné expandovanie, rozširovanie priestorov však 
považuje za potrebné. 

5. Otázka (Slido): Bude fakulta expandovať (počet zamestnancov, kancelárií a 
učební), alebo prijímanie väčšieho počtu prvákov bude nahrádzať prijímacie 
pohovory, ktoré sa nekonali?  
Odpoveď: Viď odpoveď na predchádzajúcu otázku. 

6. Otázka: doc. Džupka sa opýtal, či by nebolo vhodné začať na úrovni fakulty 
diskusiu zameranú na zavedenie systému kvality pri výučbe zahraničných 
študentov aj v kontexte účasti v aliancii Ulysseus.  
Odpoveď: Pán dekan reagoval na otázku, že je potrebné zosúlaďovať kvalitu 
ponúkaných kurzov. Pán prodekan pre zahraničie informoval o prebiehajúcich 
aktivitách v oblasti skvalitňovania výučby pre zahraničných študentov. Jednou 
z dôležitých tém je podľa pána prodekana možnosť výberu skúšok, kde za 
problém je prekrývanie predmetov v rozvrhu. Ďalším problémom sú opakujúci 
študenti. Poukázal aj na to, že prichádzajúci zahraniční študenti sa 
neoboznámia s odporúčaným študijným plánom pri výbere predmetov. Doc. 
Glova reagoval, že by bolo dobré aby učitelia dostávali spätnú väzbu aj od 
zahraničných študentov. 

7. Otázka (Slido): Ako uvažuje fakulta s návratom ku fyzickej výučbe?  
Odpoveď: Odpovedal pán prodekan pre vedecko-výskumnú činnosť a 
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doktorandské štúdium Mirdala, že návrat ku prezenčnej forme závisí od 
pandemickej situácie. 
Otázka (Slido): Je možné aplikovať systém prerekvizít aj pri zápise 
zahraničných študentov (Erasmus, samoplatci)? Aby spĺňali aspoň 
elementárne predpoklady zvládnutia predmetov.  
Odpoveď: doc. Buleca odpovedal na otázku, že v prípade vyšších stupňov 
štúdia platí, že študenti musia mať absolvovaný nižší stupeň štúdia 
v podobnom študijnom odbore. Študenti majú informácie v systéme MAIS 
portál. 

8. Otázka (Slido): Bolo by možné distribuovať zoznamy zahraničných študentov 
priamo ich vyučujúcim? 
Odpoveď: doc. Buleca informoval o vytvorení samostatných predmetov 
v systéme MAIS, kde sa nachádza zoznam študentov, ako aj spôsob 
informovania emailovou formou pre vedúcich katedier. 

 

5. Záver 
 
Na záver sa moderátor poďakoval zástupcom akademického senátu, vedeniu EkF 
TUKE, ako aj jednotlivým členom akademickej obce, ktorí vystúpili v rámci diskusie. 
Rovnako sa poďakoval kolegyni senátorke Paľovej za spoluorganizovanie tohto 
zasadnutia a udelil na záver slovo pani predsedníčke AS, ktorá poďakovala technickej 
podpore a zaželala príjemný predĺžený víkend všetkým zúčastneným. Moderátor 
zasadnutie akademickej obce ukončil. 
 
 
V Košiciach, dňa 29. 10. 2021 
 
 
 

Zapísal: doc. Ing. Jozef Glova, PhD. v. r. 
 
 

Schválila: doc. Ing. Anna Bánociová, PhD., v. r.  
                predsedníčka AS EkF TUKE  
 


